

March 5<sup>th</sup> 2026

5 مارس 2026

To:  
Disclosures Sections  
Abu Dhabi Securities Exchange (ADX)  
Abu Dhabi, UAE

السادة / قسم الإفصاح المحترمين  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

After Greetings,

تحية طيبة و بعد ،

Subject: Confirmation of Operational and Financial  
Stability

الموضوع: تأكيد الاستقرار التشغيلي والمالي

Dear Sir/Madam,

السيدات و السادة الأعزاء

Emirates Insurance Company PJSC (EIC) (the Company) wishes to provide the following update to the market.

تود شركة الإمارات للتأمين ش.م.ع.م (EIC) (الشركة) تقديم التحديث التالي للسوق.

The Company continues to monitor regional developments and their potential implications for its business activities. Currently, all operations continue as normal across our network, with no disruption to our services.

تواصل الشركة مراقبة التطورات الإقليمية وتقييم تداعياتها المحتملة على أنشطة أعمالها. في الوقت الحالي، تستمر جميع العمليات بشكل طبيعي عبر شبكتنا، دون أي انقطاع في خدماتنا.

The Company confirms that there has been no material impact on its business activities, liquidity, or overall financial condition arising from recent circumstances , and we continue to operate within all applicable regulatory frameworks. The Company maintains adequate capital reserves, prudent risk management practices, and business continuity arrangements to support ongoing operations.

تؤكد الشركة أنه لم يكن هناك أي تأثير جوهري على أنشطة أعمالها أو سيولتها أو حالتها المالية العامة نتيجة الظروف الأخيرة، وما زلنا نعمل ضمن جميع الأطر التنظيمية المعمول بها. تحافظ الشركة على احتياطات رأسمالية كافية، و تمارس إدارة مخاطر متأنية، و تطبق ترتيبات لدعم إستمرارية الأعمال.

Management remains confident in the Company's stability. There are no material developments requiring disclosure at this time.

إن إدارة الشركة واثقة من استقرار الأعمال، حيث أنه لا توجد أي تطورات جوهريّة تتطلب الإفصاح في الوقت الحالي.

The Company will continue to assess the situation and will provide further updates should any material developments arise.

ستواصل الشركة تقييم الوضع وستقدم تحديثات إضافية إذا ظهرت أي تطورات جوهريّة لاحقة.

The statements above reflect the Company's assessment as at the date of this release and are subject to revision as circumstances evolve. The Company will provide further updates should any material developments arise.

يعكس ماتقدم وضع الشركة حتى تاريخ هذا التصريح و ستقوم الشركة بتقديم تحديثات إضافية إذا طرأت أي تطورات جوهريّة.

Yours sincerely ,

و تفضلوا بقبول فائق الاحترام و التقدير



*Jason Light*

Jason Light  
جاسون لايت  
الرئيس التنفيذي/Chief Executive Officer